
 1

RG.0012.6.2011 
Protokół Nr 9/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 22 czerwca 2011 roku. 

 
 

Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 900 a zakończyła o 1100. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Kazimierz 
Pasztaleniec, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na        
5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasztaleniec przedstawił proponowany 
porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i 
omówiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
Powyższy projekt uchwały nie ujęty w porządku obrad najbliższej sesji Rady 
Gminy zostanie zaproponowany do wprowadzenia do porządku na sesji celem 
rozpatrzenia i jego przyjęcia.  
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 5  głosów „za” – jednogłośnie. 
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Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem za rok 2010 przedstawiła i omówiła         
P. Danuta Podgórska z GSPZOZ w Radomyślu nad Sanem. 
Po złożonych wyjaśnieniach do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono 
uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  
– 5  głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w statucie Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad 
Sanem przedstawiła i omówiła P. Danuta Podgórska z GSPZOZ w Radomyślu 
nad Sanem. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Radomyślu nad Sanem przedłożyła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Komisja zgłosiła propozycję kandydatury na członka Rady Społecznej w osobie 
radnego Jerzego Ryzaka, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy  „za”, 
1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia statutu Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Radomyślu nad Sanem przedstawiła i omówiła 
Kierownik ŚDS Marta Król – Handzlik. 
P. Marta Król – Handzlik zaproponowała wprowadzenie zmiany w projekcie 
uchwały polegającej na dopisaniu w Statucie stanowiącym załącznik do 
uchwały  w § 19 o treści: „ Środowiskowy Dom Samopomocy w Radomyślu 
nad Sanem może pozyskiwać środki finansowe od sponsorów i darczyńców”             
wyrażenia  w brzmieniu: „ oraz  innych źródeł”. 
Po złożonych informacjach projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w 
drodze głosowania – 5  głosów „za” – jednogłośnie. 
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Ad.IV/6.  
Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r. przedstawiła 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5  głosów 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010r. 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Skarbnik poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu 
gminy za 2010r. wyrażona uchwałą jest pozytywna. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5  głosów 
„za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010r.  przedstawiła  Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga informując o pozytywnej opinii RIO z uwagą o 
przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2010r. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu            
– 5  głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga. 
Po złożonych wyjaśnieniach w kwestii wprowadzonych zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję w głosowaniu – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”.  
 
Ad. IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 
2011 omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
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Ad. IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 
w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w 
ramach PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i 
łącznika z istniejącym budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej” 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały nie ujęty w porządku obrad najbliższej sesji Rady 
Gminy zostanie zaproponowany do wprowadzenia do porządku na sesji celem 
rozpatrzenia i jego przyjęcia.  
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu  – 5  
głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                       Kazimierz Pasztaleniec 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur  
 
 
 
 


